



**BĚHEM 15 VTEŘIN SE TELEVIZE
VYSUNE DO CELÉ SVÉ VÝŠKY
4,6 METRU A ZA DALŠÍCH
25 VTEŘIN SE MOTÝLÍM
EFEKTEM ROZEVŘE
OBRAZOVKA O PLOŠE
4,5 M X 2,4 M.**

**DURING 15 SECONDS THE TV
RISES UP TO ITS FULL HEIGHT
OF 4.6 METERS AND IN THE
NEXT 25 SECONDS IT SPREADS
ITS 4.5 M X 2.4 M SCREEN LIKE
A BUTTERFLY'S WINGS.**

**ЗА 15 СЕКУНД ТЕЛЕВИЗОР
ПОДНИМАЕТСЯ ВО ВЕСЬ
РОСТ 4,6 МЕТРА, А В ТЕЧЕНИЕ
СЛЕДУЮЩИХ 25 СЕКУНД
РАСКЛАДНОЙ ЭФФЕКТ
РАСПРЯМЛЯЕТ ЭКРАН
ПЛОЩАДЬЮ 4,5 М X 2,4 М.**

C SEED

Venkovní zábava dostala nový rozměr, když byla na světový trh uvedena největší venkovní LED televize světa C SEED 201. Se svou úhlopříčkou 201 palců, tedy 5,11 metru, nabízí skvělou zábavu i v přímém slunečním svitu.

Rakouská firma C SEED Entertainment Systems GmbH oslovila renomované Porsche Design Studio v Zell am See. Je pravidlem, že produkty vytvořené tímto designérským domem se po čase stávají klasikou. Stejně to bude i v tomto případě, neboť křivky C SEED 201 jsou okouzující a jedinečné. To ostatně potvrzuje ocenění Best of the Best 2012 udělené v rámci prestižních cen red dot design. Televize je vodotěsná a může být umístěná buď pod zemí, nebo v podpalubí jachty. Během 15 vteřin se televize vysune do celé své výšky 4,6 metru a za dalších 25 vteřin se motýlím efektem rozevře obrazovka o ploše 4,5 m x 2,4 m. Může se natáčet v rozmezí 270°. „Televize se vyrábí ručně v Rakousku. Roční produkce je limitována 25 kusy za rok,“ sdělila našemu magazínu Silvia Tischbergerová z oddělení marketingu výrobce. Obraz je jasný i za přímého slunečního svitu díky 787 760 LED diodám. O jedinečný zvukový zážitek se stará 12 reproduktorů a 3 subwoofery.

Outdoor fun gained a new dimension when the C SEED 201, the largest outdoor LED TV in the world, was placed on the global market. With its 201 inch screen, that's 5.11 metres, it offers great entertainment even in direct sunlight.

The Austrian company C SEED Entertainment Systems GmbH contacted the famous Porsche Design Studio in Zell am See. As a rule most products created by this design house often become a classic after a short while. It will be the same in this case, since the C SEED 201's curves are quite charming and unique. Besides, this was also confirmed by the Best of the Best 2012 award in the framework of the prestigious Red Dot Design awards. The TV is waterproof and can be placed either under the ground or below deck on a yacht. During 15 seconds

the TV rises up to its full height of 4.6 meters and in the next 25 seconds it spreads its 4.5 m x 2.4 m screen like a butterfly's wings. It can rotate by 270 degrees. "The TV is handmade in Austria. Annual production is limited to 25 a year," Silvia Tischberger, from the company's marketing department, told our magazine. The image is clear even under direct sunlight thanks to 787,760 LED diodes. A unique audio experience is delivered by 12 speakers and 3 sub-woofers.

Развлечения на воздухе получили новое измерение с появлением на мировом рынке крупнейшего светодиодного телевизора C SEED 201 с диагональю 201 дюйм, то есть 5,11 метров, предлагающего отличное зрелище и под прямым солнечным светом.

Австрийская фирма C SEED Entertainment Systems GmbH привлекла к сотрудничеству известное ателье Porsche Design Studio в Целль-ам-Зее. Как правило, продукты, созданные этим дизайнерским домом через некоторое время становятся классикой. То же произойдет и в данном случае, так формы C SEED 201 очаровательны и неповторимы. Об этом свидетельствует и награда Best of the Best 2012 престижной премии Red Dot Design. Водонепроницаемый телевизор можно разместить под землей или под палубой яхты. За 15 секунд телевизор поднимается во весь рост 4,6 метра, а в течение следующих 25 секунд раскладной эффект распрямляет экран площадью 4,5 м x 2,4 м, способный вращаться в диапазоне 270°. «Телевизор изготавливается вручную в Австрии. Годовое производство ограничено до 25 штук в год», – сообщила нашему журналу Сильвия Тишбергер из отдела маркетинга производителя. Изображение получается ярким даже при прямом солнечном свете благодаря 787760-ти светодиодам. Уникальное звучание обеспечивается 12 динамиками и тремя сабвуферами.

